
RNDr. Mária Hamranová, predseda Komisie školstva a vzdelávania pri MsZ Hurbanovo  

Z Á P I S N I C A 

z 2. zasadnutia Komisie školstva a vzdelávania pri MsZ Hurbanovo konanej dňa 13.03.2023  

PRÍTOMNÍ:  

RNDr. Mária Hamranová - predseda komisie  

Mgr. Nataša Ďurišová - členka komisie  

PaedDr. Juraj Svitek - člen komisie 

Mgr. Katarína Valachová - členka komisie  

Marianna Kelemenová – členka komisie 

PROGRAM :  

1. privítanie, určenie zapisovateľa  

2. materiály z pripravovaného zasadnutia MsZ  

3. aktuálne otázky a informácie z oblasti školstva a vzdelávania v meste 

4. rôzne 

5. uznesenie, záver  

1. Úvod, privítanie: RNDr. Mária Hamranová, predsedníčka komisie, otvorila zasadnutie, privítala 
a predstavila prítomných členov a oboznámila s programom zasadnutia. Určila sa zapisovateľka 
komisie –  Mgr. Katarína Valachová. Zasadnutie komisie sa uskutočnilo v zasadačke Mestského úradu 
v Hurbanove.  

2. Materiály na MsZ, ktoré sa bude konať 16.3 

Členovia komisie sa oboznámili s pripravovanými materiálmi na nastávajúce zasadnutie MsZ, ktoré sa 
bude konať 16.3.2023. Prebehla diskusia k jednotlivým predloženým bodom programu. Predkladané 
VZN o poplatkoch v školstve komisia prerokovala a berie na vedomie, súhlasí s predloženým 
návrhom aj s pripomienkou o zahrnutí úhrad za réžie do dotácie v ZŠ a odpustení réžie zo strany 
rodičov v MŠ Je to ústretový krok smerom k rodičom, predpokladáme, že sa obedy budú využívať 
a nepôjdu do zbytočného odpadu.  Komisia prosí riaditeľov škôl, aby prostredníctvom triednych 
učiteľov a vychovávateliek informovali rodičov. Vedúce školských jedálni budú musieť vydať v apríli 
nové zápisné lístky na stravu, ktoré budú obsahovať aj záujem rodičov o čerpanie dotácie na obedy. 
Novelizácia zákona nadobúda účinnosť od 1.5.2023. Ostatné materiály z pléna komisia berie na 
vedomie.                                                                                                      

3. Aktuálne otázky a informácie z oblasti školstva a vzdelávania 

a/  p. Valachová informovala o riešení žiadostí na tzv. havarijné. Riaditelia škôl musia presne 
havarijný stav definovať, všetky podklady musia byť aktualizované. Obidve ZŠ majú záujem 
o podanie nových žiadostí na RUŠS NR ohľadom havárií.  
 
b/ p. Hamranová podala informáciu o tom, že ZŠ a aj MŠ majú možnosť žiadať o preplatenie úhrad za 
nedoplatky za energie za rok 2022 ako aj priebežne za rok 2023 prostredníctvom formulára na iedu.sk. 
Podrobne sú školy informované o všetkých výzvach ohľadom nedoplatkov za energie. 

c/ riaditeľom škôl a školských zariadení sa pravidelne posielajú informácie z MŠVVaŠ SR zo stránky 
minedu.sk ako aj aktuálne informácie z online stretnutí z ÚMS 



d/ na 28.3.2023 o 14,00 hod. je naplánované stretnutie najúspešnejších učiteľov za rok 2022. 
Nominácie už riaditelia zaslali. 
 
e/ opätovne sa pripomenula  informácia o termíne zápisov do 1. roč. ZŠ 13.-14.4. , do MŠ 3.5.-5.5. 
a ZUŠ /celý jún/, padol návrh na uskutočnenie tzv. DOD, školy a materská škola zatiaľ neplánujú, 
v ZUŠ bude 30.5. pre školy doobeda a popoludní od 16,00 hod. pre rodičov.  Termíny zápisov budú 
zverejnené aj na webe a FB mesta ako aj hlásené prostredníctvom mestského rozhlasu. 

f/ naďalej platia pokyny k úsporným opatreniam, neustále upozorňovať na šetrenie energie, vody, 
kúrenia, osvetlenia 

g/ pripomienky k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta: riad. školy nesúhlasí s 50% znížením 
poplatkov za prenájom telocviční pre miestne športové organizácie, pripomenula, že momentálne sa 
multifunkčná športová plocha neprenajíma, lebo je odstavená. Pri prenájme hrobových miest v urnovej 
stene odporučiť nižšiu cenu, aby bola motivujúca pre záujemcov, brať do ohľadu ekologické ako aj 
priestorové hľadisko. V prípade prípravy vstupného na ĽP – vítame myšlienku 50% zľavy pre 
miestnych obyvateľov, prípadne vytvorenia tzv. karty Hurbanovčana s možnosťami aj iných zliav.  

4. Rôzne 

a/ p. Ďurišová požiadala, aby za Komisiu sme navrhli p. primátorovi na ocenenie pri príležitosti HKD 
osobnosť mesta za rezort školstva. Komisia navrhla na ocenenie  bývalého  p. riad. školy, Mgr. 
Ernesta Veresa, ktorý tento rok oslavuje aj svoje životné jubileum. 

b/ p. Svitek poďakoval za pomoc pri zriaďovaní, vybavovaní povolení a žiadostí, ako aj nahlasovaní 
do siete škôl dve svoje elokované pracoviská v CVČ a v Imeli v nízkoprahovom centre. Žiaľ 
nízkoprahové centrum má prerušené konanie, nakoľko RUVZ nedalo súhlasné stanovisko. Bude 
potrebné komunikovať so starostom obce Imeľ, nakoľko rodičia detí prejavili záujem o pomoc 
a spoluprácu.  

d/ Z plánovaných podujatí sa pripravujú: veľkonočné zdobenie stromčekov a na 28.4. stavanie mája 
pred KD 

e/ p. riad. školy informovala o tom, že sa im z vlastných zdrojov podarilo vymaľovať 2 triedy nad 
jedálňou a budú riešiť úpravu plotu za jedálňou, ale potrebujú ešte vyjadrenie stavebného úradu. 

f/ p. Kelemenová informovala o pripravovanom podujatí Deň hvezdární a planetárií spojené 
s výstavou meteoritov, ktoré bude 25.3.2023. Školy budú rodičov informovať prostredníctvom 
Edupage a mesto cez web, FB a mestský rozhlas.  

g/ p. Svitek pozval na výstavu Vesmír očami detí v ZUŠ-ke.   

5. Uznesenie: 

Komisia školstva a vzdelávania pri MsZ : 

      a/ berie na vedomie aktuálne otázky a informácie z oblasti školstva a vzdelávania 

b/ poveruje predsedu komisie o poskytnutie zápisnice primátorovi mesta 

RNDr. Mária Hamranová sa poďakovala všetkým za účasť na zasadnutí komisie.  

V Hurbanove dňa 13.03.2023 

 ............................................................               ..............................................................  



Mgr. Katarína Valachová                                                  RNDr. Mária Hamranová 
 zapisovateľka                                                                   predsedníčka komisie 


